
ПРОТОКОЛ № 1/2021 

проведення засідання конкурсної комісії з розгляду конкурсних 

пропозицій та результатів моніторингу стану виконання (реалізації) 

програм (проектів, заходів) (далі – конкурсна комісія) 

 

м. Черкаси         18.01.2021 
 

Голова комісії – Марунчак Ю. В. 

Секретар комісії – Крупенко К. М.  

 

Присутні члени конкурсної комісії 12 осіб: Марунчак Ю. В., Скалько О. І., 

Крупенко К. М., Бойко А. І., Гаркуша Б. В., Довга Л. В., Каштан С. М.,  

Красюк О. С., Попова Н. О., Товстопят Л. М., Феофілова В. В., Шевченко Т. О. 

Відсутні: Валяєва Л. В., Кисельов П. О., Кривденко О. О., Кузьменко В. О., 

Пивак Д. В. 

 

Слухали: Марунчак Ю. В. про порядок денний засідання конкурсної 

комісії. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

1. Розгляд питання щодо можливості проведення онлайн або змішаного 

голосування в умовах карантину. 

2. Доведення до відома членів комісії про зміни у її складі. 

3. Обговорення та доповнення переліку пріоритетних напрямків,                     

на реалізацію яких спрямовують програми (проекти, заходи) інститути 

громадянського суспільства. 

 
 

Голосували: „За“ – 12; „Проти“ – 0; „Утрималися“ – 0. Рішення ухвалили. 

 

По першому питанню порядку денного:  
 

Слухали: Марунчак Ю. В., Бойко А.І., які зазначили, що для забезпечення 

безперебійної роботи конкурсної комісії необхідно ухвалити рішення                     

про формат голосування: онлайн-режим або змішане голосування на період дії 

карантинних заходів. 

Ухвалили: Проведення онлайн або змішаного голосування в умовах 

карантину.  
 

Голосували: „За“ – 10; „Проти“ – 1; „Утрималися“ – 1. Рішення ухвалили. 

 

По другому питанню порядку денного: 

 

Слухали: Марунчак Ю.В., яка повідомила, що наказом Управління 

комунікацій Черкаської обласної державної адміністрації від 18.01.2021 № 2 

Сегеда Андрій Віталійович, виключений зі складу комісії на підставі поданої 

ним заяви. 
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По третьому питанню порядку денного: 

Слухали: Марунчак Ю. В., яка запропонувала оновити та доповнити 

пріоритетні напрямки, на реалізацію яких спрямовують проекти, а саме додати 

пункти щодо розвитку сучасного інформаційного простору, сфери 

„цифровізації“. 

Феофілову В. В., Каштан С.М., з пропозицією об’єднати запропоновані 

напрямки в єдиний: розвиток і підтримка сфери комунікацій, інформатизації та 

цифровізації. 
 

Ухвалили: Доповнити перелік існуючих пріоритетних напрямків,                        

на реалізацію яких інститути громадянського суспільства спрямовують 

програми (проекти, заходи), таким: розвиток і підтримка сфери комунікацій, 

інформатизації та цифровізації. 

 

Голосували: „За“ – 10; „Проти“ – 1; „Утрималися“ – 1. Рішення ухвалили. 

 
 

МАРУНЧАК 

Юлія Віталіївна___________________________ 

 

КРАСЮК 

Олександр Сергійович_____________________ 

СКАЛЬКО 

Олег Іванович____________________________ 

 

ПОПОВА 

Наталія Олександрівна__________________ 

КРУПЕНКО 

Катерина Миколаївна_____________________ 

 

ТОВСТОПЯТ 

Людмила Миколаївна______________________ 

БОЙКО 

Анжела Іванівна______________________ 

 

ФЕОФІЛОВА 

Вікторія Віталіївна________________________ 

ГАРКУША 

Богдан Валентинович______________________ 

 

ШЕВЧЕНКО Тетяна 

Олександрівна____________________________ 

ДОВГА  

Людмила Володимирівна___________________ 

 

 

КАШТАН 

Сергій Миколайович_______________________ 

 

 

оригінал підписано 


